
 

FOTBALOVÁ ASOCIACE ČESKÉ REPUBLIKY 

Řídicí  komise  FAČR pro Moravu 
 Na Střelnici 39, 779 00 Olomouc 9 

 

 

Z á p i s  č. 43 
  

 

  Komise mládeže ŘK FAČR pro Moravu 

se zástupci klubů MSŽL a MSŽD 

Olomouc dne 07.10.2019 

 
Přítomni:  pp. Jakubek, Zapletal, Crhan 
Omluveni: pp. Duben, Tököly 
Hosté:        pp. Staroba, Šindelář, Zajíc + 26 zástupců 23 
 klubů (viz. prezenční listina) 
 

 
Program: 1.  Zahájení 
 
                            2.    Společné jednání KM a zástupců klubů 

                            3.    Vyhodnocení společného jednání  

                            4.    Informace z jednání KM FAČR dne 03.10.2019 

                            5.    Závěr 

 
       1.     Zahájení   

 
     P. Jakubek, přivítal přítomné na společném jednání KM se zástupci klubů.  
 
       2.    Společné jednání KM a zástupců klubů 

     Předseda KM seznámil s cílem jednání, zhodnotil výsledky, které vyplynuly ze společného jednání 

ze dne 5.11.2018 - Navýšení hrací doby u U15 a U14, bylo akceptováno, zamítnutí penaltového 

rozstřelu při remíze, nedoporučení vytvoření TOP skupiny u U13 a U12, naopak přes nesouhlas klubů 

bylo STK ŘK schváleno rozdělení TOP skupiny ŽL na dvě skupiny po odehrání dvou základních kol.     

Sekretář ŘK FAČR p. Šindelář vysvětlil důvody, které vedly STK k návrhu na rozdělení TOP skupiny ŽL. 

Dále se vyjádřil k návrhům na dřívější zahájení utkání v jarní části, případně pozdějšího ukončení 

podzimní části. V tomto SR je vše rozlosováno a nejde to v programu již změnit  

KM na svém zasedání dne 02.09.2019 stanovila jako hlavní bod projednání návrhu změn rozměrů 

hrací plochy pro MU U13. 

Po přednesených zkušenostech z okolních zemí a diskuzi klubů bylo hlasováno o návrhu na 

změnu rozměrů hrací plochy a počtů hráčů. Jedná se o hru tzv. „ vápno-vápno“, s počtem hráčů 

8+1, velikost branek zatím jako u hry 7+1. Pro bylo 16 klubů, proti 7. 



Kluby dále v diskusi vznesly požadavek, zda by, vzhledem k navýšení hrací doby, nemohlo být u U14 

povoleno opakované střídání hráčů s omezením v posledních 10min. Dále pak povolení možností hrát 

hráčům v kategorií SŽ U15 za U14 v odůvodněných případech.                                                                                               

Kluby rovněž navrhovaly dělení soutěží U13,U12 na dvě skupiny.                                                               

3. Vyhodnocení společného jednání 
 

     Komise, po ukončení jednání, vyhodnotila diskusi s těmito závěry: 
- na své příští jednání pozvat předsedu STK ŘK k termínové listině, povolení hry pro hráče U15 

v soutěžích U14 a povolení opakovaného střídání hráčů v MU U14 
- ke hře U13 8+1 navrhuje KM FAČR projednat tuto změnu hry a případně vyzkoušet  v soutěží 

MKS U13  
- komise bere jako uzavřené jakékoliv jednání o úpravě soutěží MŽ 

 

4. Informace z jednání KM FAČR dne 03.10.2019 
 

- Předseda informoval o jednání KM FAČR, zejména o projednávání úbytku hráčů, zejména 
v kategorií MD, dále pak přípravou plánu akci KM FAČR v roce 2020 v závislosti na účelnosti a 
nákladech 

 
5. Závěr 

 
- Termín příštího jednání KM bude upřesněno po dohodě s předsedou STK ŘK 

 
 

 

zapsal:  Oldřich Jakubek – předseda KM ŘK FAČR 
 


